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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson (S)

2015/16:91 Framväxten av tältläger

På flera platser i vårt land sker en utveckling med framväxten av kåkstäder och 
tältläger. I somras uppmärksammades det att företaget Flextrus parkering i 
Lund togs i besittning utan tillstånd. I Malmö finns det ett tältläger där flera 
hundra EU-migranter bor.

Miljönämnden i staden har beslutat om avvisning, inte minst för att hantera 
sanitära olägenheter och hälsorisker för personerna som bor i detta tältläger. 
Men både länsstyrelsen och mark- och miljödomstolen har upphävt 
kommunens beslut med hänvisning till att det inte finns adressater och att det 
därmed enligt gällande bestämmelse inte går att avvisa personerna.

Det är uppenbart att det finns ett behov av att ändra eller förtydliga lagen så att 
myndigheter har rätt och möjlighet att agera. Framväxten av tältläger ska 
motarbetas, och då krävs det att lagstiftningen hänger med.

Min fråga till justitie- och migrationsminister Morgan Johansson är:

 

Vilka åtgärder kommer ministern att vidta för att ändra eller förtydliga 
lagstiftningen med anledning av framväxten av tältläger?

………………………………………

Mats Persson (FP)

Från Riksdagsförvaltningen
2015-10-05
Besvaras senast
2015-10-14 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors


